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Številka :  032-6/2018 
Datum:     27. julij 2018 

 
Z A P I S N I K 

 
17. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v 
četrtek, 14. junija 2018, ob 17. uri v  sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, 
Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Anton JARKOVIČ, Marjan JERELE, Mateja JUREČIČ, Aleš KEGLJEVIČ,Andrej KERIN*,  

Melita SKUŠEK, Anton ZAGORC*  in Robert ZAGORC 
* Sejo sta zapustila po ugotovljeni nesklepčnosti pri glasovanju pri točki 4. 
OPRAVIČIL se ni nihče.  
Kot poročevalka pri točki 6 je bila na seji prisotna Alenka Žugič Jakovina. 
Na seji so bili prisotni novinarji in člani Občinske uprave. 
 
17. redno sejo Občinskega sveta je vodil župan Ladko Petretič. 
Župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 8 ( osem ) članov občinskega sveta. 
Seja se je pričela ob 17. uri in je bila sklepčna. 

 
AD 1. 

Določitev dnevnega reda 
Za 17. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.      Določitev dnevnega reda 

  2.      Pregled in potrditev zapisnika 16. redne in 7. izredne seje  
  3.      Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
  4.      Sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Kostanjevica na Krki - predlog 
  5.      Sklep o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje za lokalne 
           volitve 2018 v Občini Kostanjevica na Krki - predlog 
  6.      Sklep o imenovanju odgovorne urednice Kostanjeviških novic - predlog 
  7.      Sklep o imenovanju predstavnika ustanovitelja - Občine Kostanjevica na Krki v Upravni odbor 
           javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Posavje - predlog 
  8.     Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Kostanjevica na Krki - osnutek in 
           predlog  
  9.     Odlok o lokalni turistični vodniški službi v občini Kostanjevica na Krki - osnutek 
10.     Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave - 
           medobčinskega inšpektorata in redarstva - osnutek in predlog   
11.     Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa 
           Kostanjevica na Krki - predlog 
12.     Sklep o določitvi  cene programov v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki -  
           predlog 
13.     Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu v občini Kostanjevica na Krki - 
           predlog 
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14.     Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2018 - predlog   
15.     Sklep o ukinitvi javnega dobra - predlog 
16.     DIIP obnova lokalne ceste 191221-odcep Globočice - Bajin vrh  
17.     Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
 
Župan je v  skladu z 30. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki predlagal 
Občinskemu svetu  razširitev dnevnega reda in sicer za točko 16 se doda  točka 17: Predlog Sklepa o 
dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018, saj 
so razlogi nastali po sklicu seje. Povedal je, da gre za izvedbo investicijskih projektov – napeljavo 
optičnega omrežja na območju Hmeljske in Gorjupove ceste I. faza in izvedbo projekta obnove 
Grajske ceste in je bilo članom sveta gradivo, ki je podlaga za uvrstitev zadeve na dnevni red, v fizični 
obliki izročeno neposredno pred samo sejo. 
Točka 17 predlaganega dnevnega reda pa se tako preštevilči in postane točka 18. 
 
Po podanem predlogu je župan odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep, da se Sklep o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018 – predlog uvrsti na dnevni red 17. redne 
seje kot točka 17, točka 17 predlaganega dnevnega reda se tako preštevilči in postane točka 18. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 
Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki predlagal  
Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Kostanjevica na Krki, 
glede na to, da  gre za uskladitev z zakonom, po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je po podanem predlogu odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je navzočim predlagal sklep 

Občinski svet sprejme sklep, da se Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Kostanjevica na 
Krki sprejme po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 
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Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki predlagal  
Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave – medobčinskega inšpektorata in redarstva, glede na to, da  gre za manj 
zahtevne spremembe, po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je po podanem predlogu odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je navzočim predlagal sklep 

Občinski svet sprejme sklep, da se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
organa skupne občinske uprave – medobčinskega inšpektorata in redarstva sprejme po 
skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 17. redno sejo v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 2. 
Pregled in potrditev zapisnika 16. redne in 7. izredne seje 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta  prejeli s sklicem seje z dne 06.06.2018. 
 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 16. redne seje.  

Razprave ni bilo, župan je predlagal sklep 

Občinski svet sprejme zapisnik 16. redne seje v predlagani obliki.   

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 
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Sklep je sprejet. 

 
Župan  je odprl razpravo po zapisniku 7. izredne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 7. izredne seje v predlagani obliki . 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet 

 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
Župan je povedal, da je bilo gradivo za točko posredovano s sklicem seje. Točka je seznanitev in se o 
njej ne glasuje.   

 

Marjan Jerele je povedal, da gradiva za sejo ni dobil v pisni obliki. 

 

Župan je v nadaljevanju točke predstavil projekte, ki se zaključujejo ali pa še potekajo: 

- Sanacija Banove jame: projekt zaključen in predstavljen na tiskovni konferenci; 

- Menjava zemljišč s Škofijo Novo mesto: poteka menjava za Otok; 

- Otvoritev Turna v Črneči vasi je bila 2.6.2018; 

- Dela na mrliški vežici  in obzidju potekajo intenzivno, otvoritev v mesecu juliju ali avgustu; 

- Ceste:  

 - Orehovec pri Kvartuhu,  

 - na Dolšcah Prpič – Pešič, 

 - cesta Hajsinger na Velikih Vodenicah, 

 - Črneški vrh, 

 - Orehovec – Mihelin, 

 - cesta Mohor – se še dogovarjajo, 

- Optika I. faza Hmeljska – Gorjupova, 

- Sanacija šole – zaključek razpisa za izbiro izvajalca, 

- Postajališče za avtodome – pridobivanje gradbenega dovoljenja, 

- Gradbeno dovoljenje za Grajsko, 

- Plaz Črneča vas – intenzivno se išče denar za investicijo. 

 

Andrej Kerin  je vprašal, kaj je z njihovo cesto. 

Župan je odgovoril, da letos ni v programu. 

Andrej Kerin je povedal, da po njihovi cesti vsi vozijo. 

Župan je odgovoril, da je najbolj kritična cesta nad Jamo. Za investicijo se bo koristil 23. člen. 
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Anton Jarkovič je povedal, da se z županom strinja. Cesta je res problematična, se poseda. 

Župan je še povedal, da se predvideva sanacija Plazu Črneča vas in Kociper. 

Anton Zagorc  je povedal, da se ceste dela pred volitvami. Ceste se ne dela za svetnike, ampak za 
ljudi. Dela se proti svetnikom, ki niso kimali. 

Kerin Andrej je povedal, da so drenažne cevi premajhne. 

 

Župan je zaključil točko. 

 

AD 4. 
Sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Kostanjevica na Krki 

Župan je povedal, da je bilo gradivo za točko predloženo na klop, neposredno pred sejo. 
 
Uvodna pojasnila je podala Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave. 
 
Gradivo je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
Na seji je poročal Anton Zagorc, član komisije. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 
V razpravi so sodelovali:Anton Zagorc, Aleš Kegljevič in Mateja Jurečič. 
Na vprašanja sta odgovarjala župan in direktorica občinske uprave. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme  Sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Kostanjevica 
na Krki, kot ga je predlagala KMVVI – prvi predlog 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  3 

PROTI:  2 

Sklep ni sprejet. 

 

Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme  Sklep o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Kostanjevica 
na Krki, kot ga predlaga župan – drugi predlog. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

 

Župan je ob 1742 ugotovil, da seja ni sklepčna in odredil 5 – minutni odmor. 

ODMOR 
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NADALJEVANJE SEJE: 

Ob 1747je župan nadaljeval 17. redno sejo s točko 4. Ugotovil je, da je na seji navzočih 6 (šest) članov 
občinskega sveta in da je seja sklepčna. Seja se je nadaljevala pri glasovanju o drugem (županovem) 
predlogu Sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Kostanjevica na Krki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  5 

PROTI:  1 

Sklep je sprejet. 

 

AD 5. 

 Sklep o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje  

za lokalne volitve 2018 v Občini Kostanjevica na Krki 
Župan je povedal, da je bilo gradivo za sejo  posredovano s sklicem seje. 

 

Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske uprave Judita Lajkovič. 

 

V nadaljevanju točke je direktorica občinske uprave ugotovila, da na seji ni navzoč nihče od Komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, zato je poročilo Komisije podala ona. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne 
kampanje za lokalne volitve 2018 v Občini Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 
AD 6. 

Sklep o imenovanju odgovorne urednice Kostanjeviških novic 

Župan je povedal, da so člani Občinskega sveta gradivo za točko prejeli s sklicem seje.  

Župan je navzočim predlagal, da se točka obravnava kasneje, ko se bo seji pridružila Alenka 
Žugič Jakovina, ki bo predstavila programsko zasnovo Kostanjeviških novic. 

 

Navzoči so se s predlogom strinjali. 
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AD 7. 

Sklep o imenovanju predstavnika ustanovitelja – Občine Kostanjevica na Krki  

v Upravni odbor javnega zavoda Regionalna razvojna agencija Posavje 
Župan je povedal, da so člani Občinskega sveta gradivo za točko prejeli na klop neposredno pred sejo. 

Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske uprave Judita Lajkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o imenovanju predstavnika ustanovitelja -  Občine 
Kostanjevica na Krki v upravni odbor javnega zavoda Regionalna razvojna agencija 
Posavje v predlagani obliki 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 8. 

Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Kostanjevica na Krki 
Župan je povedal, da je bilo gradivo za točko posredovano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske 
dejavnosti. 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za gospodarstvo, obrt in turizem. na seji je poročala Mateja 
Jurečič, predsednica odbora. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razpravljala je Melita Skušek, ki je vprašala, zakaj se  avtodome ni uvrstilo v odlok. Potem bo spet 
potrebna sprememba. 

Župan ji je odgovoril, da tega nima nobena občina, razen Kranjska gora, ki so jo vsi popljuvali. 

Mateja Jurečič je povedala, da ima Občina Koper e-prijavo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Kostanjevica na Krki  

v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 
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Sklep je sprejet. 

 

AD 9. 

Osnutek Odloka o lokalni turistični vodniški službi 

v občini Kostanjevica na Krki 
Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja svetovalka I za javne finance, proračun in gospodarske 
dejavnosti. 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za gospodarstvo, obrt in turizem. Na seji je poročala Mateja 
Jurečič, predsednica odbora. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razpravljala je Melita Skušek, ki  je vprašala glede 3. člena – izvzeto vodenje. Kaj pa šola? 
Člen naj se popravi. 

Karla Gašpar je predlagala, da gre 2. odstavek 3. člena iz odloka ven. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme osnutek Odloka o lokalni turistični vodniški službi  v občini 
Kostanjevica na Krki  s popravkom – črta se 2. odstavek 3. člena. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

Ob 1815 se je seji pridružila Alenka Žugič Jakovina, zato je župan predlagal, da se obravnava 6. točka 
dnevnega reda. 

 
AD 6. 

Sklep o imenovanju odgovorne urednice Kostanjeviških novic 

Uvodna pojasnila je podala Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave.  

Alenka Žugič Jakovina pa je navzočim predstavila Programsko zasnovo časopisa 
Kostanjeviške novice za obdobje 2018 – 2022. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razpravljali so Melita Skušek, Marjan Jerele in Anton Jarkovič. 

 

Melita Skušek je povedala, da je vesela, da bodo Novice spet izhajale, saj so jih občani 
pogrešali. Povedala je tudi, da je potrebno v naslednjem proračunu zagotoviti sredstva za 4 
številke, kot predvideva Odlok in programska zasnova. 
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Marjan Jerele je vprašal, zakaj še ni imenovan uredniški odbor. 

Direktorica občinske uprave, Judita Lajkovič mu je pojasnila, da člane uredniškega odbora 
predlaga odgovorna urednica, potrdi pa jih Občinski svet. 

Anton Jarkovič je povedal, da je lepo, da je sprejela to odgovorno nalogo. 

Melita Skušek je vprašala, kako je glede avtonomnosti urednika, kako se bo zagotavljalo, da 
ne bo nobenih pritiskov na uredniško politiko. 

Župan je povedal, da ne sme biti izkrivljenih podatkov in zaključil razpravo.  

 

Navzočim je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o  imenovanju odgovorne urednice Kostanjeviških novic  

v predlagani obliki. 

 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

Župan se je zahvalil Alenki Žugič Jakovina za sodelovanje na seji. 

 

 

AD 10. 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 
– medobčinskega inšpektorata in redarstva 

Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske uprave Judita Lajkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave – medobčinskega inšpektorata in redarstva v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 
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AD 11. 

Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Plavček 

pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki 
Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino.  Na seji je poročala 
Melita Skušek, predsednica odbora. 
 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Plavček 
pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 12. 

Sklep o določitvi cene programov v vrtcu Plavček 

pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki 

  
Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino.  Na seji je poročala 
Melita Skušek, predsednica odbora. 
 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o določitvi cene programov v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta 
Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 
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GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 13. 

Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu 

v občini Kostanjevica na Krki 
Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje. 

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za družbene dejavnosti in mladino.  Na seji je poročala 
Melita Skušek, predsednica odbora. 
 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu v 
občini Kostanjevica na Krki  v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

 AD 14. 

Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2018 
Župan je povedal, da je bil sklep z obrazložitvijo poslan po pošti s sklicem seje, podrobnejše 
obrazložitve, ki so jih pripravili predlagatelji pa so bile navzočim predložene na klop pred današnjo 
sejo. 

Pojasnila k predlaganemu sklepu je podala Melita Skušek, predsednica Komisije za občinska 
priznanja, proslave ter sodelovanje z občinami. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

V razpravi je sodeloval  Marjan Jerele, ki je vprašal, če se bo glasovalo za vsa priznanja skupaj, ali po 
vsakem predlogu posebej. Povedal je, da bo glasoval proti predlogu za Viljema Punčuha, ker se mu 
zdi kontroverzna osebnost. Je zelo versko nestrpen. 

 

Pred glasovanjem je župan ob 1857 predlagal 5 minutni odmor. 
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ODMOR 

 

NADALJEVANJE SEJE 

Ob 1901 je župan nadaljeval 17. redno sejo z glasovanjem pri točki 14. Ugotovil je, da je bilo na seji 
navzočih 6 (šest) članov občinskega sveta in da je seja sklepčna. 

 

Seja se je nadaljevala z glasovanjem o Sklepu o podelitvi občinskih priznanj za leto 2018. 

 

Župan je predlagal, da se glasuje po vsakem predlogu posebej. Navzoči so se s predlogom strinjali. 

1. Predlog za podelitev Kostanjeviškega srebrnika Mojci Jevšnik 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

2. Predlog za potrditev Kostanjeviškega zlatnika Stanislavu Matiji Tomazinu 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

3. Predlog za potrditev Kostanjeviškega zlatnika Viljemu Punčuhu 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  5 

PROTI:  1 

Sklep je sprejet. 

 

4. Predlog za podelitev Zlate plakete Društvu vinogradnikov Kostanjevica na Krki 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 15. 

Sklep o ukinitvi javnega dobra 
Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje.  

Uvodna pojasnila je  podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 
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Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o ukinitvi javnega dobra v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 16. 

Sklep o potrditvi DIIP-a »Rekonstrukcija lokalne ceste LC 191221 

od Globočic pri Kostanjevici na Krki do Bajinega vrha« 
Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje.  

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 

  

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razpravljala sta Melita Skušek in Aleš Kegljevič. 

Melita Skušek je povedala, da je za rekonstrukcijo že skrajni čas. 

Aleš Kegljevič je povedal, da so tudi druge ceste slabe. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi DIIP-a »Rekonstrukcija lokalne ceste LC 191221 
od Globočic pri Kostanjevici na Krki do Bajinega vrha« v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 17. 

Sklep o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018 
Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje.  

Uvodna pojasnila je  podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo, 
urejanje prostora in varstvo okolja. 
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Župan se je zahvalil poročevalcu in povedal, da se zapleta pri napeljavi optičnega kabla na Gorjupovi 
in da je zelo razočaran nad Ljubljančani, ga je pa prijetno presenetila Vučurovićeva, ki je zemljišče 
odstopila občini. 

Druge razprave ni bilo. Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018 v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 6 

ZA:  6 

PROTI:  / 

Sklep je sprejet. 

 

 

AD 18. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu točke je župan člane občinskega sveta pozval, da vprašanja, ki jih bodo podali ustno, 
na kratko zapišejo in oddajo pri tajnici občinske uprave.  

 

Aleš Kegljevič je vprašal, kaj je z odsekom na Prekopi? 

Župan je odgovoril, da bo. 

Anton Jarkovič je vprašal, glede sanacije jarka pri ogledalu. 

Župan je odgovoril, da bo. 

Robert Zagorc je povedal, da so na Gornji Prekopi udarne jame. 

Župan je odgovoril, da bodo urejene. 

Stanislav Rostohar je člane občinskega sveta povabil na sestanek z EUROCON d.o.o., glede 
projekta Rune. 

Melita Skušek je vprašala, kaj je s kurjenjem v naravi. Glede na odgovor Medobčinskega 
inšpektorata ugotavlja, da v našem odloku to ni tako zapisano. Odgovor inšpektorata je 
kontradiktoren. Odlok naj se popravi. 

Župan je rekel, da če je tako naj se odlok popravi. 

 

Ob 1931 uri je župan ugotovil, da je dnevni red 17. redne seje Občinskega sveta Občine 
Kostanjevica na Krki izčrpan. Zahvalil se je navzočim za udeležbo in sodelovanje na seji in 
vsem skupaj zaželel še naprej lep večer. 

 
 

Zapisala:                          Ladko Petretič,  

Marjana Krhin, tajnica                                                                                            župan 

 


